
Notat prosjektplan fleirbrukshall 

Vedtak kommunestyre 10.06.21: 

«Samnanger kommune vedtar å byggje fleirbrukshall/ idrettshall med målsetting om at hall skal stå 

ferdig bygd økonomiplanperioden. Med utgangspunkt i tidlegare utførte moglegheitsstudier skal det 

utarbeidast prosjektplan for bygging av fleirbrukshall/ idrettshall på følgjande alternative 

plasseringar: Gjerde og Hagabotnane. Prosjektplan skal leggjast fram til handsaming i kommunestyre 

02.12.2021, eller tidlegare. Ordførar blir prosjektleiar for utarbeiding av prosjektplan og har fullmakt 

til å inngå avtale med ekstern rådgivar. I tillegg vil det vere naturleg at også administrasjonen bidrar 

med ressursbruk til fullføring av prosjektplan etter forespørsel frå ordførar. Det er og ei forventning at 

ordførar har tett dialog med frivillige lag i Samnanger kommune ved utarbeiding av prosjektplan. Til 

utførelse av prosjektplan blir det satt av kr. 300.000 med finansiering frå tildelte midlar frå 

fylkeskommunen. Ordførar avgjer statusrapport til formannskapet. « 

 

Etter støtte frå Odin Prosjekt As (som Samnanger kommune har rammeavtale med) er det 

gjennomført offentleg konkurranse og som resultat er det inngått kontrakt med ABO Plan & 

Arkitektur As (ABO). Frå ABO er Ole Johnny Sølberg utpeikt som rådgivar/ prosjektleiar for 

opparbeiding av prosjektplan. Ole Johnny Sølberg blir også rådgivar/ prosjektleiar dersom realisering 

av fleirbrukshall.   

Det er vidare gjennomført oppstartsmøte (28. september) og arbeidsmøte (8. oktober). Leiar av 

samfunnsutvikling og leiar av drift har saman med rådgjevar og ordførar deltatt på begge møta. 

Kultursjef deltok på arbeidsmøte.   

Ordførar ønskjer at saka blir overført til rådmann for vidare oppfølging.  

 

Knut Harald Frøland 

Ordførar  


